
紐約前進貸款基金 (New York Forward Loan Fund, NYFLF) 是一項新推出的經濟復甦貸款計畫，主要目
標在於支援紐約州的小型企業，重點關注在 COVID-19 爆發且紐約州停轉之後重啟的少數族群及女性所
擁有的小型企業、非營利組織及小型房東。
紐約前進貸款基金之擬議條款： 

現已針對重啟的地區和產業開放預先申請。如果要提出申請或瞭解詳情， 
請造訪 www.nyloanfund.com

紐約州帝國發展公司 (Empire State Development) 的部門之一  
www.esd.ny.gov

NY Forward Loan Fund 

    Overview

The NY Forward Loan Fund is a place-based loan facility created to 
address the capital needs of historically disenfranchised communities as 
they attempt to re-open and recover from the unprecedented COVID-19 
health and economic crisis. This effort will target the smallest of small 
businesses and nonprofits – those with fewer than 20 employees – and 
the thousands of small property owners who have seen sharp reductions 
in their rental income as their tenants lose their jobs and are unable to 
pay. 

The Facility will purchase NY Forward Loans originated by five participating Community 
Development Financial Institutions (CDFIs) across New York State. The Loans are a 
standardized loan product that offers deeply affordable and flexible capital to small businesses, 
nonprofits, and property owners that will struggle to access affordable credit during the 
impending economic recovery. These loans will be timed to support businesses and 
organizations that have a path to reopening based on NY Forward guidance, but face upfront 
expenses to do so or see uncertainty in revenues given the slow pace in which their operations 
will return to “normal.” This Facility is designed to equip local CDFIs with the capital and support 
required to meet the unique recovery needs of borrowers and communities that are left behind 
by other efforts. 

The Facility is targeting a first close of more than $100 million comprised of 70% senior debt and 
30% subordinate capital in the form of subordinate loans and first loss reserves from two NY 
State Agencies.

 Key Terms
FACILITY SIZE Target first close of $100M; potential upsize to $500M 

BORROWING ENTITY NY Forward Loan Fund Trust 

TERM 78 months (anticipated repayment in month 72)

INTEREST RATE Class A (senior): 2%
Class B (subordinate): 0%

AVAILABILITY PERIOD 12 months

SUBORDINATION 70% Class A to collateral ratio 

Seeking minimum commitments of $5 million for senior loans and $1 million for subordinate 
loans. Exceptions can be granted on a case by case basis. 

IMPACT

The Fund provides capital access to 
organizations who often exist outside 
of the financial system and struggle 
to access credit – particularly in times 
of crisis and economic recession. 
Without the ability to access 
affordable credit during these times, 
these businesses will not be able to 
survive through what is likely to be an 
extended and uneven recovery. 

With the first close of over $100M, the 
Fund expects to purchase over 2,500 
loans to small businesses, nonprofits, 
and property owners. The Fund will 
measure success by collecting the 
following metrics: 

■ Total borrowers and survival rate

■ Jobs retained

■ Access for historically under-
resourced communities (LMI
communities, communties of
color, women-owned businesses)

KEY PARTNERS

D E A L  P R O F I L E

The information contained in this deal profile has been prepared solely for informational purposes from information supplied by or on behalf of the 
NY Forward Loan Fund Trust (the "Borrower") and is being furnished by Calvert Impact Capital to you in your capacity as a prospective lender (the 
"Recipient") in considering the proposed transaction.  By its receipt thereof, Recipient acknowledges and agrees that: (i) this information is confidential 
and shall not be disclosed by the Recipient, (ii) Calvert Impact Capital has received the information from third party sources (including the Borrower) 
and it is provided to the Recipient for informational purposes and no reliance should be made thereon by Recipient, (iii) Calvert Impact Capital and 
its affiliates bear no responsibility for the accuracy or completeness (or lack thereof) of the information, and (iv) no representation regarding the 
information is made by Calvert Impact Capital or any of its affiliates.  

 NEW YORK STATE

資格

•	雇員人數少於 20 人的小型企業及非營利組織，不曾領取
美國小型企業管理局 (U.S. Small Business Administration, 
SBA)、薪資保護計畫 (Paycheck Protection Program, 
PPP) 或 SBA 經濟傷害災難貸款 (SBA Economic Injury 
Disaster Loans, EIDL) 提供的任何貸款。

•	由於疫情爆發 / 各項經濟商業活動停轉而喪失收入來源的
小型房東，且不曾領取美國小型企業管理局 (SBA)、薪資
保護計畫 (PPP) 或 SBA 經濟傷害災難貸款 (EIDL) 提供的
任何貸款。

利率 

•	小型企業及小型房東適用 3% 的年利率。 

•	非營利組織適用 2% 的年利率。

付款時間表 

•	貸款無法部分或全部免除。
•	期限 60 個月，附加利息： 

–	 0-12 個月：僅須支付利息，按月付款；及  

–	 13-60 個月：支付利息和本金，採直線攤銷，	
	 按月付款。 

款項用途 

•	營運資本，包括存貨、針對新的社交距離準則進行的整
修、營運與緊急維修、房地產稅、公用事業、房租、用
品等。 

•	不允許對任何其他貸款進行再融資。 

追索權 

•	無需抵押品。 

借款人費用 

•	無申請費。 

貸款金額 

紐約前進 
貸款基金

主要合作夥伴： 

•	小型企業可申請的貸款額度以下列項目中金額較少者為
準：(a) $100,000 或 (b) 從 2019 年或 2020 年第一季開
始，連續任 3 個月期間之平均月收入的最多 100%。

•	非營利組織可申請的貸款額度以下列項目中金額較少者
為準：(a) $100,000 或 (b) 從 2019 年或 2020 年第一季
開始，連續任 3 個月之平均月開支的最多 100%。

•	小型房東可申請的貸款額度以下列項目中金額較少者為
準：(a) $100,000 或 (b) 基於 2020 年 4 月或 5 月的當月
淨業務收入的實際縮減所擬定的 3 個月的淨業務收入的
縮減額度。

http://www.nyloanfund.com

